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Zapytanie 

 

Dot. ławek na placu zabaw przy hali widowiskowo-sportowej 

 
Jeszcze w ubiegłym roku na placu zabaw przy hali widowiskowo-sportowej przy ul. Szafera 

znajdowały się ławki. Obecnie ławek nie ma. Mam sygnały od mieszkaoców, że ławki na placu zabaw 

są potrzebne, bo podnoszą komfort użytkowania tego miejsca przez opiekunów bawiących się dzieci. 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Dlaczego ławki zniknęły? 

2. Kiedy ławki powrócą na swoje miejsce? 

 

Z poważaniem 

 

Marek Duklanowski 


